
Z A P I S N I K 

sa 19. sjednice Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije Skupštine Crne 

Gore, održane 2, 10. i 16. februara 2015. godine. 

 

 Sjednica Komisije je počela u 12 sati i 20 minuta. 

 Sjednici su prisustvovali članovi Komisije: Janko Vučinić (predsjednik Komisije), 

Branko Čavor (zamjenik predsjednika), Zoran Jelić, Željko Aprcović i Goran Tuponja.  

 Sjednici Komisije je predsjedavao Janko Vučinić, predsjednik Komisije.  

Sjednici su prisustvovali i savjetnik za ekonomska pitanja u Komisiji Marko 

Popović i stručni konsultant Radoš Zečević. 

Za sjednicu je utvrđen sljedeći  
 

 
D N E V N I  R E D: 

 
 

1. Utvrđivanje plana rada Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 
za 2015. godinu; 

2. Usvajanje zaključaka u vezi kontrole postupka privatizacije „MMK Standard”  
AD Nikšić; 

3. Analiza realizacije zaključaka Komisije za praćenje i kontrolu postupka 
privatizacije donesenih u 2014. godini; 

4. Tekuća pitanja. 
 

Prva tačka dnevnog reda 

UTVRĐIVANJE PLANA RADA KOMISIJE ZA PRAĆENJE I KONTROLU 
POSTUPKA PRIVATIZACIJE ZA 2015. GODINU 
 

Predsjednik Komisije Janko Vučinić predložio je da Komisija u 2015. godini 

kontroliše postupke privatizacija Elektroprivrede Crne Gore, Jugopetrola, hotela As i 

Avala, PKB Herceg Novi i Pivare Trebjesa, da prati privatizacije koje bi trebalo da se 

realizuju, kao i da prati rad Savjeta za privatizaciju. S tim u vezi, predložio je praćenje 

postupka privatizacije Jadranskog brodogradilišta, Novog duvanskog kombinata, 

Budvanske rivijere i Instituta dr Simo Milošević. Pojasnio je da bi prva privatizacija koju 

bi pratili bila Jandransko brodogradilište zbog već usvojenog anexa koncesionog ugovora 

za isti. 



Branko Čavor, zamjenik predsjednika Komisije, sugerisao je da predsjednik 

Komisije svoj predlog plana rada dostavi u pisanoj formi sa dinamikom rada kako bi 

članovi Komisije mogli da se o njemu izjasne. 

Predsjednik Komisije se nije složio sa određivanjem plana privatizacije po 

mjesecima, ističući da su aktuelna dešavanja u preduzećima nametala situaciju da se 

vanredno kontrolišu, uz konstataciju da je plan realan. Precizirao je da bi zbog aktuelnosti 

situacije prvo bilo praćenje privatizacije Jadranskog brodogradilišta u Bijeloj, zatim zbog 

isteka pet godina investicionog perioda i ispunjavanja investicionih obaveza ispitivanje 

djelimične privatizacije Elektroprivrede i, s tim u vezi, koje su investicione obaveze 

ispunjene, a koje nijesu kako bi se donijeli zaključci u vezi iste. 

Zoran Jelić, član Komisije, saglasio sa zamjenikom predsjednika da se predlog 

plana rada dostavi u pisanoj formi, ističući da je Komisija specifično radno tijelo koje je 

ograničeno sa radom zbog velikog obima materijala koji se proučava. Takođe je predložio 

da plan rada sadrži i napomenu da se zbog aktuelnosti situacije može promijeniti plan 

kako bi se u dnevni red uvrstilo i ono što nije planirano. Naveo je da nema ništa protiv 

predloženog plana rada jer se ide u susret aktuelnim privatizacijama, pojašnjavajući da 

Budvanska rivijera nije privatizovana, da je Elektroprivreda Crne Gore dokapitalizovana, 

te da se može raspravljati o ugovoru, ali da on nije predmet privatizacije već 

dokapitalizacije. Za koncesiju u vezi Jadransko brodogradilište je naveo da koncesija važi 

za sve privredne subjekte koji rade u zoni morskog dobra. 

Sjednica je prekinuta u 12 sati i 35 minuta. 

****************************************************************************** 

Sjednica je nastavljena 10. februara 2015. godine.   

Sjednica je počela u 10 sati i 5 minuta. 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije: Janko Vučinić (predsjednik Komisije), 

Branko Čavor (zamjenik predsjednika), Zoran Jelić, Željko Aprcović, prim. dr Izet 

Bralić i Veljko Vasiljević.  

 Sjednici Komisije je predsjedavao Janko Vučinić, predsjednik Komisije.  

Sjednici su prisustvovali i savjetnik za ekonomska pitanja u Komisiji Marko 

Popović i stručni konsultant Radoš Zečević. 

Sjednicu su pratili predstavnici medija. 

Prva tačka dnevnog reda 

UTVRĐIVANJE PLANA RADA KOMISIJE ZA PRAĆENJE I KONTROLU 
POSTUPKA PRIVATIZACIJE ZA 2015. GODINU 



 

 Predsjednik Komisije Janko Vučinić ponovio je predlog koji je dao u prvom 
dijelu sjednice, da predstojeća privatizacija kroz stečaj Jadranskog brodogradilište bude 
u prvom kvartalu, jer smatra da to nije dobra odluka, posebno zbog zaposlenih koji će 
izgubiti radna mjesta. Za drugi kvartal je predložio kontrolu postupka privatizacije 
Elektroprivrede i hotela AS, trećem PKB AD Zelenika i hotel Avala Budva i na kraju 
godine Jugopetrol i Pivara Trebjesa.  
 
 Branko Čavor, zamjenik predsjednika Komisije, naveo je da je plan rada načelno 
dogovoren, te da zbog mogućnosti da se određena privatizacija uljed aktuelnosti situacije 
uključi u dnevni red Komisije može reći da plan ima orijentacioni karakter. Saglasio se i 
sa predloženom dinamikom rada.  
 
 Zoran Jelić, član Komisije, istakao je da se slaže sa predloženim planom rada uz 
predlog da se Elektroprivreda razmatra u trećem kvartalu, a PKB Herceg Novi AD 
Zelenika u drugom, jer su u PKB-u veliki problemi, te da je urgentnija od Elektroprivrede 
Crne Gore imajući u vidu da će se do 31. marta znati da li će italijanski partneri ući u 
menadžment i upravljanje. Takođe, da se u plan rada za 2015. godinu ostavi prostor za 
razmatranje zahtjeva, ukoliko se postave, od strane radnika, sindikata, preduzeća i 
državnih institucija i eventualno aktuelnosti situacija u preduzećima.  
 
 Predsjednik Komisije se, zbog isteka petogodišnjeg investicionog perioda, nije 
složio sa predlogom da Elektroprivreda Crne Gore bude u trećem kvartalu, uz 
prihvatanje da se PKB Herceg Novi AD Zelenika razmatra ranije, u drugom kvartalu, a 
hotel As Budva u trećem, što nije prihvatio gdin Jelić sa zahtjevom da se njegov predlog 
stavi na glasanje. 
 
 Veljko Vasiljević, član Komisije, takođe je bio mišljenja da je poslije isteka 
petogodišnjeg perioda drugi kvartal pravo vrijeme da se raspravlja o privatizaciji 
Elektroprivrede, kao i da se PKB zbog aktuelnosti razmatra nakon Elektroprivrede. 
  
 Prim. dr Izet Bralić, član Komisije, dao je primjedbu da predloženim planom 
rada nije predviđena nijedna privatizacija sa sjevera Crne Gore, navodeći da je tamo 
primjenjivan drugi način privatizacije. Kazao je da su ta preduzeća uvođena u stečaj, da 
nemaju prilike da raspravljaju o tim preduzećima i da je drugi način brige o preduzećima 
sa sjevera u odnosu na druge. 
 
 Predsjednik Komisije se nije složio sa navodima gdina Bralića podsjećajući da 
je Komisija u prethodnoj godini raspravljala i o Vunarskom kombinatu iz Bijelog Polja, 
Gornjem Ibru iz Rožaja i Rudniku mrkog uglja iz Berana.  
 



 Nakon održane rasprave, datih predloga i glasanja o istima predsjednik Komisije 
je konstatovao da nijedan predlog nije dobio potrebnu većinu, da je plan rada usaglašen 
u sadržaju, kao i da je usvojen predlog da se u prvom kvartalu godine prati privatizacija 
Jadranskog brodogradilišta. 
 
 Druga tačka dnevnog reda 
 
USVAJANJE ZAKLJUČAKA U VEZI KONTROLE POSTUPKA PRIVATIZACIJE 
„MMK STANDARD”  AD NIKŠIĆ 
 
 Predsjednik Komisije je naveo da nijesu usaglašeni zaključci u vezi postupka 
privatizacije MMK Standarda, pa je pročitao svoj predlog i predlog zaključaka zamjenika 
Branka Čavora, koje su zatim obrazložili. 
 
 Nakon datih obrazloženja i rasprave o predlozima zaključaka izjašnjavanje je 
odloženo za sljedeći nastavak sjednice, zbog dodatnih konsultacija u vezi njihovog 
usaglašavanja. 
 
 Sjednica je prekinuta u 10 sati i 40 minuta. 
 

********************************************************************************** 
 

Sjednica je nastavljena 16. februara 2015. godine.   

Sjednica je počela u 11 sati i 10 minuta. 

Sjednici su prisustvovali članovi Komisije: Janko Vučinić (predsjednik Komisije), 

Branko Čavor (zamjenik predsjednika), Zoran Jelić, prim. dr Izet Bralić i Veljko 

Vasiljević.  

 Sjednici Komisije je predsjedavao Janko Vučinić, predsjednik Komisije.  

Sjednici je prisustvovao i savjetnik za ekonomska pitanja u Komisiji Marko 

Popović.  

Sjednicu su pratili predstavnici medija. 

Prva tačka dnevnog reda 

UTVRĐIVANJE PLANA RADA KOMISIJE ZA PRAĆENJE I KONTROLU 
POSTUPKA PRIVATIZACIJE ZA 2015. GODINU 
 

 Predsjednik Komisije Janko Vučinić ponovio je mišljenje da Elektroprivreda 

Crne Gore treba da bude na dnevnom redu Komisije prije isteka petogodišnjeg  perioda, 



prije  31. marta, kako bi utvrdili šta je sve ispunjeno od investicionih obaveza kompanije 

A2A i učestovovali u kontroli privatizacije, odnosno njenom daljem toku.  

 Zoran Jelić, član Komisije, je u cilju usvajanja plana rada predložio da Komisija 

ima kompletnu dokumentaciju kada bude razmatrala i raspravljala o postupku 

privatizacije Elektroprivrede Crne Gore. 

 Branko Čavor, zamjenik predsjednika Komisije, takođe je potvrdio da je 

kompletna dokumentacija koja je neophodna za raspravu osnovni uslov da se postupak 

privatizacije Elektroprivrede Crne Gore razmatra u drugom, a ne u trećem kvartalu. 

 Predsjednik Komisije Janko Vučinić se saglasio da je dokumentacija neophodna 

za raspravu te da će bez odlaganja uputiti zahtjev za njeno dostavljanje. 

 Komisija je zatim, jednoglasno, usvojila sljedeći   

PLAN RADA ZA 2015. GODINU: 

Kvartal  Praćenje i kontrola postupka privatizacije 
 

I "Jadransko brodogradilište" AD Bijela 
 

II "Elektroprivreda Crne Gore" AD Nikšić 
 "PKB Herceg Novi" AD Zelenika 

 
III Hotel "AS" Budva 
 Hotel "Avala" Budva 

 
IV "Jugopetrol" AD Kotor 
 Pivara "Trebjesa" AD Nikšić 

 

Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije će pratiti rad Savjeta za 

privatizaciju i kapitalne projekta i usklađivaće se prema planu rada Savjeta. Shodno tome, 

Komisija će pristupiti praćenju i kontroli postupaka privatizacija koje budu aktuelne, a 

posebno privatizacija značajnih privrednih subjekata kao što su: 

- HG "Budvanska rivijera" AD Budva,  

- "Novi duvanski kombinat" AD Podgorica,  

- Institut "dr Simo Milošević" AD Igalo, i 

- ostalih privrednih društava.  

 



Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, takođe, može u svoj plan rada 

uvrstiti razmatranje privatizacija drugih privrednih društava koje nijesu predviđene 

planom, ukoliko se zbog aktuelnosti situacije nametne potreba da budu tema rada 

Komisije.  

 

 Druga tačka dnevnog reda 
 
USVAJANJE ZAKLJUČAKA U VEZI KONTROLE POSTUPKA PRIVATIZACIJE 
„MMK STANDARD” AD NIKŠIĆ 
 

 Nakon održane rasprave i usaglašavanja stavova Komisija je, jednoglasno, u 

vezi kontrole postupka postupka privatizacije “MMK Standard” AD Nikšić usvojila 

sljedeće 

ZAKLJUČKE: 

1. Komisija je ustanovila da je proces privatizacije „MMK Standard“ AD Nikšić 

urađen u skladu sa tada važećim propisima. 

 

2. Komisija pokreće inicijativu prema Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte i 

Ministarstvu ekonomije, kao nadležnom ministarstvu, da izvrše kontrolu 

ispunjenja obaveza kupca iz Ugovora o kupoprodaji 49,8168% akcijskog kapitala 

„MMK Standard“ AD Nikšić.  

 

3. Komisija zahtijeva od Savjeta za privatizaciju i kapitalne projekte i Ministarstva 

ekonomije da, shodno članu 8.1.2 Ugovora o prodaji akcija, onemoguće otuđenje 

imovine u bilo kom obliku, a posebno bez odluka Skupštine akcionara. 

 

 

4. Komisija pokreće inicijativu prema Zaštitniku imovinsko pravnih interesa Crne 

Gore da preispita da li je većinski vlasnik ,,MMK Standard“ AD Nikšić otuđivao 

imovinu ovog privatizovanog preduzeća i ako jeste da li je to bilo u skladu sa 

zakonom i Ugovorom o kupoprodaji akcija.  

 

5. Na sjednici Komisije je konstatovano da će se pronaći način rješavanja zatvaranja 

obaveze kupca „Comp Comerc” DOO Nikšić po osnovu naslijeđenih doprinosa 

za socijalno osiguranje na zarade zaposlenih u „MMK Standard“ AD Nikšić 

najkasnije do 1. marta 2015. godine. 



 

6. Ukoliko se ne riješi pitanje rješavanja uplate doprinosa za socijalno osiguranje na 

zarade zaposlenih na relaciji poslodavac – zaposleni neophodno je da Ministarstvo 

rada i socijalnog staranja preduzme zakonske mjere za konačno rješavanje ovog 

problema. 

 

7. Komisija preporučuje Sekretarijatu za planiranje i uredjenje prostora Herceg Novi 

da u skladu sa propisima, a u najkraćem roku, izda dozvolu za rekonstrukciju 

hotela „Metalurg“. 

 Treća tačka dnevog reda 

ANALIZA REALIZACIJE ZAKLJUČAKA KOMISIJE ZA PRAĆENJE I KONTROLU 
POSTUPKA PRIVATIZACIJE DONESENIH U 2014. GODINI 
 

Predsjednik Komisije Janko Vučinić iznio je stav da je potrebno na nekoj od 

narednih sjednica pozvati predstavnike institucija kojima se Komisija do sada obraćala, 

kako bi dobili odgovore na dopise upućene istima, u skladu sa zaključcima donesenim 

na sjednicama Komisije. Takođe, predsjednik Komisije je stava da je od predstavnika 

institucija potrebno tražiti pojašnjene za razlog nedobijanja povratnih informacija na 

inicijative, preporuke i prijedloge Komisije. 

Branko Čavor, zamjenik predsjednika Komisije, predložio je da Komisija 

institucijama od kojih nije dobijena povratna informacija uputi dopise, kojima bi ih 

upoznala sa činjenicom da je Komisija razmatrala stepen realizacije zaključaka i izrazila 

nezadovoljstvo nedobijanjem povratnih informacija od tih institucija. Gdin Čavor 

predložio je da Komisija u budućem radu utvrdi rok za dobijanje odgovora od institucija 

kojima se obraćuju, kao i da dopisi koji budu upućivani imaju jasnu formu koja će od istih 

zahtjevati odgovore. 

Predsjednik Komisije Janko Vučinić je iznio slaganje sa prijedlozima gdina 

Čavora, naglasivši da je nakon dobijanja povratnih informacija potrebno sazvati sjednicu 

na koju će biti pozvani predstavnici institucija od kojih nije dobijena povratna 

informacija. 

  

Članovi Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije su jednoglasno 

usvojili zapisnik sa 18. sjednice.  

 

SEKRETAR KOMISIJE       PREDSJEDNIK KOMISIJE 

       Eliza Šećerović                                                                                         Janko Vučinić 

 


